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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

2. marts 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 246

Vil ministeren redegøre for, hvorfor det stadig er tilladt at tilsætte natriumnitrit 

(E250) til fødevarer?

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2008-09
FLF alm. del Spørgsmål 246
Offentligt


